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Protokół Nr XXXII.2017 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 26 czerwca 2017 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:05                                                             czas zakończenia: 14:30 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXXII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 26 czerwca 2017 r. o godz. 13.00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 9 radnych, (nieobecni Radna Dorota Chojna, Radna 

Gabriela Danelska,, Radna Agnieszka Kleczewska, Radna Anna Małek, Radny Wiesław 

Matusak, Radny Mariusz Ogrodowski). 

 

Przewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy Panią Ewę Dąbską, 

Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych, Dyrektorów jednostek podległych, 

sołtysów, pracowników urzędu, mieszkańców. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnego Jana 

Hudomięta, który wyraził zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odczytała proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad XXXII Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy  

o pracy miedzy sesjami. 

8. Sprawozdanie ze współpracy Gminy i Gminnego Ośrodka Kultury z organizacjami 

pozarządowymi. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1. wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych o nr 1557, 1558, 

1559 położonych w miejscowości Stegna na cele drogowe; 
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9.2. wyrażenia zgody na ustanowienie służebności osobistej na działce gminnej nr 

1224/3 w Stegnie; 

9.3. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 518/15 

położonej w miejscowości Stegna w drodze przetargowej; 

9.4. zmiany przebiegu dróg gminnych; 

9.5. przyznania dotacji na dofinansowanie konserwacji obiektu zabytkowego wpisanego 

do rejestru zabytków; 

9.6. przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Stegna na lata 2016-2026; 

9.7. utworzenia Żłobka „Miś Uszatek” oraz ustalenia jego statutu; 

9.8. ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku; 

9.9. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna; 

9.10. wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi  

i stawki tej opłaty na terenie Gminy Stegna; 

9.11. przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości „sezonowych” oraz nieruchomości „mieszanych”, a także metody i 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

9.12. szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

9.13. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

9.14. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017; 

9.15. zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2017-2030; 

9.16. zaciągnięcia w 2017 roku długoterminowego kredytu. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXXI Sesji Rady Gminy. Zapytała czy są jakieś uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 9 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXXI.2017 głosowało 9 radnych. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 6. 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 18.05.2017 r. – 26.06.2017r. 

przedstawił Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski:  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad XXXII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w XXXI sesji Rady Gminy Stegna; 

2. Udział w obchodach Dnia Strażaka w PSP Nowy Dwór Gd.; 

3. Udział w Grill Fest – Zlot Starych Samochodów Stegna 2017; 

4. Spotkanie z Dyrektorami Szkół w sprawie funkcjonowania przedszkoli w sezonie 

letnim; 

5. Udział w spotkaniu Pomorskiego Forum Partnerstwa Publiczno - Prywatnego w 

Gdańsku; 

6. Spotkanie z inwestorem apartamentowców budowanych we wsi Jantar; 

7. Udział w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Żuławy; 

8. Spotkanie z Prezesem Fundacji Strefa Mocy ze Sztutowa; 

9. Udział w kontroli Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego Programu Rozwoju Gminnej 

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2014-2019; 

10. Spotkanie z pracownikami Urzędu Gminy w Stegnie w ramach obchodów dnia 

samorządowca; 

11. Wręczenie pucharów Wójta w przeprowadzonych zawodach wędkarskich z okazji 

dnia dziecka w Tujsku; 

12. Wręczenie medali w Jantarowym przełaju organizowanych przez Wójta Gminy 

Stegna; 

13. Udział w festynie strażackim zorganizowanym przez Komendanta Gminnego 

Tomasza Witkowskiego, pasowania drużyn młodzieżowych OSP w Gminie Stegna; 

14. Zawieranie aktów notarialnych w sprawach służebności dla Energa S.A.; 

15. Spotkanie z dyrektorami szkol w sprawie ubezpieczeń od NNW; 

16. Zatwierdzenie arkuszy organizacyjnych szkół po spotkaniach z dyrektorami placówek 

oświatowych; 

17. Zorganizowanie wyborów Sołtysa wsi Stegienka-Osada, w którym udział wzięło 5 

osób/ na 129 uprawnionych mieszkańców; 

18. Zorganizowanie i przeprowadzenie przetargu na dzierżawę łąk nadwiślańskich w 

gminie Stegna; 

19. Spotkanie z Sołtysem wsi Mikoszewo oraz przedstawicielami Lasów Państwowych w 

sprawie parkingu leśnego oraz budowy wieży widokowej; 

20. Spotkania z mieszkańcami gminy w sprawie skarg i wniosków; 

21. Podpisanie umowy z wykonawcą budowy ulicy Grunwaldzkiej w Stegnie; 

22. Udział w festynie rodzinnym zorganizowanym przez Dyrektora i rodziców szkoły w 

Tujsku; 

23. Spotkanie w WFOSiGW w Gdańsku w sprawie płoszenia ptactwa i fok na plażach w 

Mikoszewie; 

24. Udział w walnym zebraniu Spółdzielni Stegna Serwis; 

25. Spotkanie z Radą Nadzorczą CWŻ w Nowym Dworze Gd; 
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26. Spotkanie z Prezesem Pętli Żuławskiej w sprawie funkcjonowania przystani w 

Rybinie; 

27. Spotkanie z członkami Rady Nadzorczej Spółki „Mierzeja”; 

28. Udział w podpisaniu umowy na modernizacje stacji uzdatniania wody w Ząbrowie – 

Letniki CWŻ; 

29. Zorganizowanie przetargu na sprzedaż działki gminnej w Mikoszewie; 

30. Udział w Turnieju Piłki Nożnej Drewnica 2017; 

31. Zorganizowanie II Gminnego Konkursu Ekologicznego pn. „Makulaturę Dasz -

Nagrodę Masz”- edycja 2017; 

32. Udział w komisjach Rady Gminy Stegna; 

33. Udział w Zgromadzeniu Ogólnym Wspólników Pętli Żuławskiej; 

34. Udział w wizycie Prezydenta RP Andrzeja Dudy w Nowym Dworze Gd; 

35. Udział w spotkaniu dotyczącym programu Polska-Rosja zorganizowanym przez Urząd 

Marszałkowski w Gdańsku; 

36. Udział w uroczystościach zakończenia roku szkolnego 2016/2017 w placówkach 

oświatowych gminy Stegna; 

37. Udział w mszy odpustowej Parafii Najświętszego Serca Pana Jezusa w Stegnie oraz w 

V Parafialnym Festynie Rodzinnym zorganizowanym przez Sołectwo Rybina, Stegna, 

Stegienka oraz Parafię Najświętszego Serca Pana Jezusa; 

38. Spotkanie z przedstawicielami Spółdzielni Socjalnej Stegna Serwis w sprawie 

realizacji umowy na sprzątanie terenów gminnych. 

 

Na obrady dołączyła Radna Dorota Chojna – obecnych 10 Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odnośnie informacji o spotkaniu dotyczącym 

programu Polska-Rosja zorganizowanym przez Urząd Marszałkowski w Gdańsku, zapytała 

czy jest jakiś pomysł, plan na realizację takich partnerstw.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski program jest dość potężny, daje możliwość 

wzięcia kilkunastu milionów złotych, gdyż są to potężne inwestycje dotyczące terenów 

transgranicznych. Gmina Stegna bezpośrednio nie sąsiaduje z Rosją, ale znajduje się na 

terenie obejmującym ten program – województwo pomorskie, część województwa warmińsko 

– mazurskiego. Wspólnie z Centralnym Wodociągiem Żuławskim oraz pozostali udziałowcy 

podjęliśmy decyzję, iż będziemy aplikować o środki poprzez CWŻ na budowę nowego 

kolektora wodociągowego w miejscowości Jantar ul. Rybacka, ul. Portowa.  

 

Więcej zapytań do informacji z pracy Wójta nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie informacji przez 

Przewodniczące Komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

1. 18.05.2017 – udział w XXXI Sesji Rady Gminy Stegna, 
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2. 20.06.2017 – udział w posiedzeniu Komisji ds. Społecznych – omawianie materiałów 

na sesję – godz. 10; 

3. 20.06.2017 – udział w posiedzeniu wspólnym Komisji – dalsze omawianie materiałów 

na sesję – godz. 12; 

4. 26.06.2017 - udział w XXXII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna przedstawiała sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej:  

 

1. 18.05.2017 – udział w Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. 19.05.2017 - udział w uroczystościach z okazji Dnia Strażaka – PSP Nowy Dwór 

Gdański; 

3. 29.05.2017 – udział w Sesji Rady Powiatu; 

4. 21.06.2017 – udział w spotkaniu z Prezydentem RP Andrzejem Dudą; 

5. 22.06.2017 – posiedzenie Komisji Rewizyjnej; 

6. 22.06.2017 – udział w zebraniu wiejskim w Dworku – Radny Adam Doliński; 

7. 26.06.2017 - udział w Sesji Rady Powiatu; 

8. 26.06.2017 - udział w XXXII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja Ds. Budżetu - w związku z nieobecnością Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu 

sprawozdania nie złożono.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przedstawiła informację o swojej i 

Wiceprzewodniczącej pracy między sesjami: 

1. Podpisanie podjętych uchwał podczas poprzedniej Sesji Rady Gminy; 

2. Udział w Jantarowym Przełaju; 

3. Udział w mszy świętej oraz w ślubowaniu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w 

Jantarze; 

4. Udział w zawodach Ochotniczych Straży Pożarnych w Mikoszewie; 

5. Udział w Zawodach Pływackich o Puchar Fali w Stegnie; 

6. Udział w zakończeniu roku szkolnego w szkole w Mikoszewie i Tujsku; 

7. Podpisanie zaproszeń i zawiadomień o obecnej Sesji Rady; 

8. Spotkanie z przedstawicielami Akademii Rozwoju Filantropi w sprawie programu 

Działaj Lokalnie; 

9. Udział w posiedzeniu Komisji ds. budżetu Rady Gminy Stegna opiniujących projekty 

uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. Sprawozdanie ze współpracy Gminy i Gminnego Ośrodka Kultury z 

organizacjami pozarządowymi. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska sprawozdania zostały Radnym przekazane.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowych o nr 1557, 1558, 1559 położonych w miejscowości Stegna na 

cele drogowe; 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/256/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych  

o nr 1557, 1558, 1559 położonych w miejscowości Stegna na cele drogowe 

  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.2. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności osobistej na działce gminnej nr 1224/3 w Stegnie 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/257/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności osobistej na działce 

gminnej nr 1224/3 w Stegnie 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.3 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, działki nr 518/15 położonej w miejscowości Stegna w drodze przetargowej 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/258/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 

518/15 położonej w miejscowości Stegna w drodze przetargowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.4. projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie. 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/259/2017 

w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.5. projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na dofinansowanie 

konserwacji obiektu zabytkowego wpisanego do rejestru zabytków 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 10 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/260/2017 

w sprawie przyznania dotacji na dofinansowanie konserwacji obiektu 

zabytkowego wpisanego do rejestru zabytków 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Na obrady dołączyli Radni Anna Małek, Mariusz Ogrodowski – obecnych 12 Radnych. 

 

Ad. pkt Nr. 9.6. projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Stegna na lata 2016-2026 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/261/2017 

w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Stegna na lata 2016-2026 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.7. projekt uchwały w sprawie utworzenia żłobka „Miś Uszatek” oraz 

ustalenia jego statutu 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/262/2017 

w sprawie utworzenia żłobka „Miś Uszatek” oraz ustalenia jego statutu 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 9.8. projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/263/2017 

w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.9. projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/264/2017 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.10. projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty na terenie Gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
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Radna Bogumiła Duraj złożyła ustny wniosek o zmianę stawek opłat za odpady 

segregowane w wysokości 5,80 zł i za odpady niesegregowane 11,60 zł, z uwagi na to, że 

podwyżka, którą zaproponowała Pani Wójt jest bardzo wysoka. Mieszkańcy za bardzo 

odczuliby jednorazowo taką podwyżkę. Do kolejnej podwyżki możemy wrócić w 

późniejszym czasie, aby przejść w sposób jak najmniej odczuwalny.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Radnej Bogumiły Duraj o zmianę 

stawek w § 2 i § 3. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za wprowadzeniem zmian głosowało 9 radnych, 2 radnych 

głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Zmiany zostały wprowadzone.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały z wprowadzonymi 

zmianami. 

 

Radna Dorota Chojna chciałaby poznać powód sprzeciwu Radnych odnośnie złożonego 

wniosku, czy uważają, że stawki powinny być jeszcze niższe czy wyższe. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odpowiedziała, że uważa, iż stawki powinny 

pozostać na tym samym poziomie, który teraz funkcjonuje, czyli 4,20 zł, jeśli chodzi o 

odpady segregowane i 11 zł odpady niesegregowane. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski zwrócił uwagę, iż nie mogą pozostać takie stawki, ponieważ 

weszła zmiana ustawy, która mówi, iż rozbieżność stawki między segregowanymi a 

niesegregowanymi nie może być wyższa niż dwukrotność, o czym rozmawialiśmy na 

Komisjach Rady po uzyskaniu takiej informacji. 

 

Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

odpowiedziała, że maksymalna stawka za odpady niesegregowane wyliczana jest według 

algorytmu. W przypadku metody od zużycia wody jest to 0,7% przeciętnego wynagrodzenia 

na osobę, które w 2016 roku wynosiło 1475 zł, czyli maksymalna stawka za odpady 

niesegregowane mogłaby wynosić 20,72 zł. 

 

Sekretarz Gminy Elżbieta Zych wyjaśniła, że podczas posiedzenia Komisji przekazała taką 

informację, o której mówi Radny Ogrodowski, z uwagi na to, iż posiada taką interpretację, iż 

opłata nie może dwukrotnie przekroczyć stawki ustalonej. 

 

Radny Mariusz Ogodowski zupełnie o inną kwestię mu chodzi, ma on na myśli, że między 

segregowanymi, a niesegregowanymi nie może być dwukrotna różnica. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz ustawa mówi, że Rada Gminy może określić wyższe 

stawki,  nie wyższe jednak niż maksymalne stawki opłat, które wynoszą odpowiednio 

dwukrotną wysokość maksymalnej stawki opłaty określonej w ust. 2a za odpady komunalne 

zbierane i odbierane w sposób selektywny, czyli chodzi o dwukrotność stawki nie tej 

ustalonej, tylko tej, która wynika z ustawy.  

 

Radna Bogumiła Duraj czegoś teraz nie rozumie, na posiedzeniu Komisji poinformowano 

Radnych, że jeżeli stawka za odpady segregowane będzie wynosiła załóżmy 6 zł to stawka za 

odpady niesegregowane nie może być wyższa niż 12 zł. W związku z tym złożyła wniosek 

dopasowany do tej reguły.  
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Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz jest 

to prawidłowe. 

 

Radna Bogumiła Duraj gdyby faktycznie było tak jak teraz jest wyjaśniane, że nie musi być 

to do wysokości dwukrotności, to propozycja stawek byłaby zupełnie inna, 5,80 zł za odpady 

segregowane i załóżmy 12 zł.  

 

Sekretarz Gminy Elżbieta Zych wyjaśniła, że przy interpretacji wprost z przepisów mowa 

jest o maksymalnej stawce ustawowej, a nie tej określonej przez Radę.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska rozumie, że gdyby Rada pozostawiła 

dotychczas obowiązujące stawki 4,20 zł i 11 zł byłyby prawidłowe. 

 

Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

byłoby to prawidłowo i również stawki zgłoszone przez Radną Bogumiłę Duraj również są 

zgodne z przepisami. 

 

Radna Bogumiła Duraj podkreśliła, że jej propozycja 5,80 zł i 11,60 zł wynikła z tego, że 

sugerowała się informację o maksymalnej dwukrotności.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska podsumowując wyjaśniła, że zaproponowane 

stawki przez Radną Duraj są zgodne z prawem, obowiązujące stawki są zgodne z prawem, 

oraz stawki zaproponowane przez Wójt Gminy czyli 7,13 zł za odpady segregowane i 14,26zł 

za niesegregowane również są zgodne z prawem.   

 

Radna Dorota Chojna miała inną wiedzę, dlatego zagłosowała za propozycją Radnej 

Bogumiły Duraj. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady XXXII Sesji Rady Gminy Stegna. Obecnych 12 

Radnych. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska przedłożony projekt uchwały nie należy do prostych.  

W tej kadencji przeprowadzane są wszystkie ciężkie reformy, które kosztują gminę 

finansowo. Zmianie uległa ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, która 

nakłada na gminy obowiązek odbioru odpadów zielonych. Odbiór tej frakcji musi zostać 

zawarty w przetargu. Uzyskane wpływy z tytułu odbioru odpadów komunalnych powinny 

pokryć ponoszone przez gminę wydatki. Obecnie wpływów jest niewystarczająco, rocznie 

brakuje po 200 – 300 tyś zł.  

Przewodnicząca Rady sugeruje, aby pozostawić stawkę na wysokości 4,20 zł. Już w 

poprzedniej kadencji w momencie wdrażania systemu w gminie sporządzona była kalkulacja 

na stawkę 4,80 zł.  

Ilość odpadów z roku na rok ciągle się zwiększa. Możliwość sezonowej zmiany deklaracji 

powoduje, że koszty te się piętrzą. Gdyby w ubiegłym roku udało się zmienić stawkę na 

kwotę 4,80 zł być może w tej chwili Rada nie musiałaby się zmierzyć z tak trudną sytuacją.  

Dodała, że zmieniły się również przepisy odnośnie nadzoru. Gmina nie jest kontrolowana 

jedynie pod względem legalności, ale również przez Regionalną Izbę Obrachunkową pod 

względem gospodarności. Nie jest gospodarnością, jeżeli rok rocznie gmina będzie dokładać 

kilkaset tysięcy złotych. Jak będzie to funkcjonowało, jakie to będą ilości do końca nie 
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wiadomo. Podobna sytuacja była z popiołem, początkowo było go znikome ilości, obecnie to 

się zmieniło.  

Proponowane wysokości stawek nie wynikają z jej wymysłu tylko z sytuacji, która spotkała 

gminę. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski dokonał analizy 20 gmin nadmorskich, turystyczno-wiejskich. 

W każdej z tych gmin różnica stawki za odpady segregowane i niesegregowane nigdzie nie 

jest wyższa niż dwukrotność. Nie wie czy jest to przypadek, w który nie chce mu się wierzyć. 

 

Sekretarz Gminy Elżbieta Zych z wypowiedzi Wiceministra Środowiska wynika, że stawka 

maksymalna, jeżeli chodzi o odpady niesegregowane nie powinna być wyższa niż ustalona, 

natomiast w przepisach cytowanych przez Radcę prawnego odniesienie jest do stawki 

maksymalnej. Bardzo często gmina tak to określają, ponieważ takie są interpretacje.  

 

Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

uzupełniając wyjaśniła, że stawka może być wyższa niż dwukrotność, natomiast nie może być 

wyższa niż dwukrotność stawki maksymalnej określonej w rozporządzeniu. Wyliczeń 

dokonała firma zewnętrzna na podstawie kosztów i zmian deklaracji, jakie dokonywane są 

przed sezonem i po sezonie.   

 

Radny Mariusz Ogrodowski dźwięczą mu słowa Pani ekspert, która była na spotkaniu i 

powiedziała to stanowczo, że nie może być rozbieżności dwukrotności cen między 

segregowanymi a niesegregowanymi, podkreślała to kilkakrotnie. 

 

Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

dotyczy to stawki wynikającej z rozporządzenia. 

 

Radna Bogumiła Duraj informacje nie zostały odpowiednio przedstawione, na posiedzeniu 

Komisji pytała, dlaczego jest to dokładnie dwukrotność i uzyskała informację, że musi być to 

dwa razy więcej.  

 

Radny Zygmunt Flejszar również przeanalizował gminy o podobnym profilu i stawki są w 

nich mniejsze i gmina nie dopłaca do systemu. Jak długo mieszkańcy będą ponosić ciężar 

ośrodków wczasowych.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zwróciła się do Radnych, aby przy 

głosowaniu wzięli pod uwagę fakt, że obowiązująca umowa jest do 30.09.2017 r., czyli 

zostanie ogłoszony nowy przetarg, więc uważa, że duże jeszcze może się wydarzyć. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedłożone stawki nie są wymysłem Wójta, jest to 

czysta kalkulacja. Analizy dokonała firma zewnętrzna. Odnośnie objęcia systemem 

podmiotów gospodarczych Gmina Sztutowo bardzo szybko się z tego wycofała, nikt z 

mieszkańców nie chce ponosić kosztów za podmioty gospodarcze. Jesteśmy przed 

przetargiem, ale należy zwrócić uwagę, że zarówno ceny paliw, stawki roboczo-godzinne nie 

są mniejsze niż dwa lata temu.  

Problemem jest to, że moralnie trzeba podjąć decyzję, skoro przez tyle lat stawka stała w 

miejscu.   

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem wprowadzonych stawek 

opłat i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 3 radnych 

głosowało przeciw.. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/265/2017 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi i stawki tej opłaty na terenie Gminy Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.11. projekt uchwały w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości „sezonowych” oraz nieruchomości 

„mieszanych”, a także metody i wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady w konsekwencji wcześniejszego wniosku o zmianę wysokości stawek 

wnosi, aby dokonać analogicznej zmiany w § 3 i 4. 

Wniosek poddała pod głosowanie. 

 Obecnych na sali 12 radnych. Za dokonaniem zmian głosowało 9 radnych, 3 radnych 

głosowało przeciw. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem dokonanych zmian i 

poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 3 radnych 

głosowało przeciw. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/266/2017 

w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości „sezonowych” oraz nieruchomości „mieszanych”, a także metody 

i wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady XXXII Sesji Rady Gminy Stegna. Obecnych 12 

Radnych. 
 

Ad. pkt Nr. 9.12. projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w Gminie Stegna w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 
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Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o wyrażenie zgody na nieodczytywanie pełnej treści projektu 

uchwały. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie 

pełną jego treść. 

Obecnych na sali 11 radnych (nieobecna Radna Dorota Chojna). Za podjęciem uchwały 

głosowało 9 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/267/2017 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 9.13. projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o wyrażenie zgody na nieodczytywanie pełnej treści projektu 

uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie 

pełną jego treść. 

Na obrady dołączyła Radna Dorota Chojna - obecnych 12 Radnych. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 radny głosował 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/268/2017 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 9.14. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że Rada obraduje nad  

II projektem uchwały przesłanym w ustawowym terminie.  

Zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/269/2017 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.15. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2017-2030 

 

Rada obraduje nad II projektem uchwały przesłanym w ustawowym terminie.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/270/2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 

grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2017-2030 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.16. projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2017 roku 

długoterminowego kredytu 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXXII/271/2017 

w sprawie zaciągnięcia w 2017 roku długoterminowego kredytu  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnego Jana Hudomięt i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt Nr. 11. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady XXXII Sesji Rady Gminy Stegna. Obecnych 12 

Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady nie zgłoszono Sekretarzowi obrad chęci zabrania głosu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XXXII Sesję Rady Gminy. 
 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/14945,zmiana-stawki-oplat-za-smieci-

utworzenie-zlobka-mi 
 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Furman 

 

       PRZEWODNICZĄCA RADY 

       (-) Jolanta  Kwiatkowska

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/14945,zmiana-stawki-oplat-za-smieci-utworzenie-zlobka-mi
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/14945,zmiana-stawki-oplat-za-smieci-utworzenie-zlobka-mi


 

Załączniki do protokołu: 

Ad pkt. Nr 8 Sprawozdanie ze współpracy Gminy i Gminnego Ośrodka Kultury z 

organizacjami pozarządowy 

 

 



18 

 

 

 



19 

 

 



20 

 

 



21 

 

 



22 

 

 



23 

 

 

 



24 

 

 



25 

 

 


